
 
   

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 3. 12. 2013 

 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Jahoda, doc. Grosová, prof. Urban, prof. 

Matějka, doc. Hofmann, doc. Turzík, prof. Schreiber, Ing. Fišer, Ing. Hrnčiřík, 
doc. Záruba, Ing. Klaudisová 

 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 

 Agenda rektora 
 Začlenění 414 pod 409, nutná administrativa, změna organizačního řádu 
 Děkan poukazoval na opakované opravy pasportu, které stále nejsou 

zaneseny 
 Informace o VaVpI - zatím nevyjasněno, kdo bude hradit spoluúčast 
 Kolejné- placení předem, problémy s vymáháním po ukončení studia 
 Návštěva kardinála Duky na VŠCHT Praha 

 

 prof. Bělohlav 
 Den otevřených dveří – počty návštěvníků Pá cca 360, So cca 140, tedy 

výrazně nižší proti loňskému roku ( o cca 300 ) 
 Návrh nové ankety studentů pro hodnocení výuky – bude ještě 

diskutována s proděkany 
 

 prof. Kratochvíl 
 Informace o nominacích do hodnotících a verifikačních panelů Metodiky 

vědy 
 Informace o přijatých projektech TAČR Centra kompetence 
 Statistika projektů získaných v posledních letech – významný pokles 

 Kvestorka 
 Norma „Pravidla řídící kontrolní činnosti“ bude upravena do formy 

směrnice 
 
       KD 

 Kolegiu předloženy dvě atestace: 
Technik I, tarifní třída B3 – Perla Běhalová 
Akademický pracovník, tarifní třída A4 – Mgr. Tereza Uhlíková, Ph.D. 
Kolegium souhlasilo. 

 Bude vypsáno výběrové řízení  
 asistent se zaměřením na kvantitativní metody, na Ústav ekonomiky a 

managementu chemického a potravinářského průmyslu – 0,2 úvazek 
 odborný asistent na Ústav chemického inženýrství – plný úvazek 

 



 Bylo definitivně schváleno sloučení 414 s 409 – vedoucí obou pracovišť a děkan 
bude s kvestorkou a rektorátními útvary řešit administrativu s tím spojenou 

 
 
 
 

2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 Proděkan pro pedagogiku informoval o Dni otevřených dveří, poděkoval za dobře 
připravené stánky ústavů, navrhl doplnit stánky v budově A o prezentace ústavů 
promítané na obrazovce monitoru podobně, jako na stánku ústavu 409 v budově 
B. Dále vyjádřil nespokojenost s propagací DOD mimo prostory VŠCHT. 

 V současné době probíhá aktualizace témat otázek okruhů k SZZ pro bakalářské 
studijní obory. Zbývá dořešit okruhy oboru Analýza léčiv. 

 Dle směrnice VŠCHT Praha č. 60.29/06 (Oběh dokumentů – pedagogika) , část IV, 
článek 10 musí ústav zajistit vytvoření elektronické kopie posudků závěrečných 
prací a výsledků obhajob. Vytvoření kopií dokumentů bude na FCHI zabezpečovat 
ten ústav, který obhajoby organizoval. Soubory budou následně předány 
na děkanát k archivaci. 

 
 
3/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 

 IGA. Nová struktura, pracovně VIGA (cca 46 MKč), PIGA (cca 6 MKč, SIGA 0,1 MKč, 
od 30.11.vyvěšen Grantový řád, pro r. 2014 bude IGA vyhlášena do 31.12 
Letošní čerpání – hospodáři sledují (někteří řešitelé - Štěpánek, Slavíček, Vrňata), 
nevyčerpali osobní náklady do výplaty za říjen, čekáme na výplaty za listopad, pak 
není možnost opravy 
Schůze FGK - některé úterý mimo kolegium, svolá během ledna proděkanka, 
program: hodnocení projektů 

 Granty ČR.  TAČR na VŠCHT získal - pouze prof. Dostálek jako účastník centra 
kompetence Centrum pro inovativní využití a posílení konkurenceschopnosti českých 
pivovarských surovin a výrobků žádný nezískán,  
GAČR bude zveřejněn do 13.12, program alfa – uzávěrka 20.12 v 16:30 h 

 DS. Formulář Výsledky studentu stále v přípravě. 

 VaVpI. Z 409 návrh další virtuální laboratoře Laboratoř pro skladování a úsporné 
využívání energie (Doc. Kose, Moucha) 

 HORIZON 2020. 80 mld.EUR, první výzvy 11.12.2013, informace  na stránkách VaV, 
celoškolský seminář proběhne v lednu, paní Ing. Mittnerová bude požádána v lednu 
o informace pro zájemce z fakulty – zajistí proděkanka, 
vyhlášena výzva Česko-norského výzkumného programu, informace  - viz hromadný 
mail zaměstnancům 

 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan doc. Záruba:   
 

 Rekonstrukce VavPi – 21. 11. (na 402 o několik dní dříve) proběhla prohlídka 
laboratoří se zástupcem architektonické kanceláře, která bude připravovat 
dokumentaci pro výběrové řízení na stavební firmu a dodavatele vybavení. 



 Odměny vyučujícím studenty programu Erasmus – výkazy z ústavů, na kterých 
probíhá tato výuka v aktuálním semestru, byly odevzdány; výplata odměn vyučujícím 
v lednu 

Kč = 100 x f x 14 x h , kde f je faktor 0,5 (při počtu studentů 1-3) nebo 0,75 (počet 
studentů více než 3); h = počet hodin výuky za týden. V případě více vyučujících 
v jednom kurzu se částka rozdělí podle procentuálního podílu na výuce. Za dlouhé 
projekty (30 kreditů) je odměna 2800 Kč. 

 Ceny studentům 
o Cena Josefa Hlávky – ing. Ferkl (DSP, 409) 
o Nadace Preciosa – ing. Jakubek (DSP, 402), Bc. Tomeček (444) a P. Vaňková 

(bakalářské stud.) 

 Ing. Svatošová z Oddělení komunikace koordinuje projekt STEP II pro pražské 
studenty (mj. výuka v laboratořích 402 (MSŠCH) a 409 (připravuje se)) 

 
5/ Ústavy 
 

402 - prof. Urban děkuje ústavu 445 za navázanou spolupráci 
409 - prof. Schreiber se dotázal na centralizovaný systém protipožární ochrany 

laboratoří, či školy. Děkan zmínil finanční prostředky, vymezené z rozpočtu 
školy, problém se zřejmě řeší. 

413 – doc. Turzík vznesl dotaz – jak je to s elektronickými kartami studentů. Děkan 
zjistil, že v nové verzi nefungují a bude u ERUDIA žádat nápravu. 

 -informoval o konferenci 4. Kolokvijum, která se bude konat 24-27. 6. 2014 
u příležitosti 71. narozenin prof. Klíče a prof. Kubíčka 

 
Termín příštích zasedání kolegia děkana -   17. prosince 2013 
       
 
 
 

        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
                       děkan 


